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Altındağ Belediyesi’nden 
11 Kasım Milli Ağaçlandırma 
Günü'ne anlamlı katkı sundu.  
Altındağ’da ağaç dikme 
seferberliği tam gaz devam 

ediyor. Altındağ Belediye-
si’nin öncülüğünde, Altın-
dağlı vatandaşlar ve çocuk-
larla birlikte yüzlerce fidan 
toprakla buluştu.  2'DE

 

ANKARABaşkent'in 
Habercisi

13 KASIM 2024
ÇARŞAMBA www.camlikankara.com

ÇAMLIK

Ankara’nın 
Pursaklar ilçesin-
de kaymakamlık 
görevine ata-
nan Üzeyir Aziz 
Özeren, 12 Kasım 
itibarıyla resmen 
göreve başladı. 
4'DE

Ankara Büyük-
şehir Belediye 
(ABB) Başkanı 
Mansur Yavaş, son 
günlerde günde-
mi meşgul eden 
konser ücretlerine 
dair iddialara ba-
sın açıklamasıyla 
yanıt verdi. 10 gün 
boyunca yapılan 
detaylı inceleme-
ler sonucunda Ya-
vaş, ABB’nin son 
67 aylık bütçesinin 

127 milyar 844 
milyon TL oldu-
ğunu belirterek, 
“Konser harcama-
larının bütçedeki 
oranı sadece 
binde 6. Yüzde bir 
bile değil” dedi. 
Yavaş, belediye 
kaynaklarının en 
iyi şekilde de-
ğerlendirildiğini 
vurgulayarak, id-
dialara şeffaflıkla 
cevap verdi. 3'DE

11 Kasım Milli Ağaçlandırma Günü kapsamın-
da Mamak’ta gerçekleştirilen “Geleceğe Nefes” 
etkinliğiyle 1000 çam fidanı toprakla buluştu. 
Mamak 100. Yıl Cumhuriyet Millet Bahçesi’n-
de düzenlenen törene Mamak Kaymakamı Ali 

Sırmalı, Mamak Belediye Başkanı Veli Gündüz 
Şahin, İlçe Tarım Müdürü Alper Dündar, Mamak 
Müftüsü Celil Karaca ile belediye yetkilileri, 
meclis üyeleri ve çok sayıda Mamaklı vatandaş 
katıldı. 4'DE

Ankara Büyükşehir Belediyesi 
Su ve Kanalizasyon İdaresi (ASKİ) 
ekipleri, çevre kirliliğiyle uzun 
yıllardır gündemde olan Ankara 
Çayı’nda kapsamlı temizlik çalış-
malarını sürdürüyor. 2024 yılının 
başından itibaren devam eden 

çalışmalar kapsamında şimdi-
ye kadar 220 ton atık çıkarıldığı 
açıklandı. ASKİ, hem çevre sağ-
lığını iyileştirmek hem de çevre 
bilincine dikkat çekmek amacıyla 
bu önemli projeye devam ediyor. 
2'DE

Yenimahalle Belediyesi, 
“Milli Ağaçlandırma Günü” 
kapsamında Turgut Özal 
Mahallesi’ndeki 9 Eylül Hatıra 
Ormanı’nda ağaç dikme töreni 
düzenledi. Törene Yenima-

halle Belediye Başkanı Fet-
hi Yaşar, CHP Yenimahalle 
İlçe Başkanı Gökay Yıldırım, 
belediye başkan yardımcıları, 
meclis üyeleri, muhtarlar ve 
mahalle sakinleri katıldı 3'DE

KÜLTÜR-SANAT HARCAMALARINA 

ŞEFFAF YANIT

DOĞAYI KORUMAK İÇİN 
İLK ADIMI ATTILAR

ALTINDAĞ'DA 
GELECEĞE NEFES

ANKARA ÇAYINDA 
BÜYÜK TEMİZLİK

10 Kasım Atatürk’ü 
Anma Günü kap-
samında Keçiören 
Belediye Konservatu-
varı Türk Halk Müziği 
Korosu tarafından 
Yunus Emre Kültür 

Merkezi’nde düzen-
lenen “Türkülerle 
Atatürk” konserinde 
Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk, gönlünde yer 
eden türkülerin ezgi-
leriyle anıldı. 2'DE

ATATÜRK 
TÜRKÜLERLE 

ANILDI

YEŞİL ALANLARA OTOMATİK 

SULAMA SİSTEMİ

Ayaş Belediye 
Başkanı İzzet Demir-
cioğlu, Sinanlı Mahal-
lesi'nde düzenlenen 
toplantıda vatandaş-

larla bir araya gele-
rek içme suyu ihtiya-
cını karşılayacak olan 
projeye dair önemli 
bilgiler paylaştı. 4'DE

Polatlı Müftülü-
ğü Gençlik Koordi-
natörü Vaiz Tuğba 
Liman Akbuğa, 
Polatlı Kız Kur'an 

Kursu’nda hafızlık 
eğitimi gören öğ-
rencilerle anlamlı   
bir programda 
buluştu. 4'DE

VATANDAŞIN 
SORUNLARINI 

DİNLEDİ

PURSAKLAR’A 
YENİ KAYMAKAM

HAFIZ ÖĞRENCİLERE 
ÜMMET BİLİNCİ
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Türkiye’nin En İyi 
İlaçlama Firması

Yozgat’ın İlk ve Tek Bakanlık 
Onaylı Su Deposu Temizliği

66 Yozgat Hediyelik
Promosyon Ürünler

10 Kasım Atatürk’ü Anma Günü 
kapsamında Keçiören Belediye 
Konservatuvarı Türk Halk Müziği 
Korosu tarafından Yunus Emre 
Kültür Merkezi’nde düzenlenen 
“Türkülerle Atatürk” konserin-
de Gazi Mustafa Kemal Atatürk, 
gönlünde yer eden türkülerin 
ezgileriyle anıldı. Duygu dolu 
geceye, CHP Ankara Milletvekili 
Semra Dinçer, Keçiören Belediye 
Başkanı Dr. Mesut Özarslan, Prof. 
Dr. Necdet Şen, Belediye Başkan 
Yardımcısı Emir Can Tunç ve çok 
sayıda vatandaş katıldı. 
     TÜRKÜLERLE

 ATATÜRK’E SAYGI 
     Salonu dolduran vatandaşlar, 
Atatürk’ün sevdiği türküleri hep 
birlikte seslendirerek büyük ön-
deri andı. Programda sahne alan 
Çocuk Eğitim Merkezi öğrencileri 
ise şiirler ve şarkılarla Ata’ya olan 
sevgilerini gösterdi. Atatürk’ün 

vefatının 86. yılında düzenlenen 
bu anlamlı etkinlik, katılımcılara 
unutulmaz bir akşam yaşattı. 
     "ATA’MIZIN İZİNDE 

YÜRÜMEYE DEVAM EDECĞİZ" 
     Keçiören Belediye Başkanı Dr. 
Mesut Özarslan, etkinlikte yaptığı 
konuşmada, “Cumhuriyetimizin 
kurucusu, büyük önderimiz Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk’ümüzü say-
gı, özlem ve minnetle anıyorum. 
Ata’mızın ışığında, onun izinde 
daha aydınlık yarınlara birlikte 
yürümeye devam edeceğiz” ifade-
lerini kullandı. Özarslan, Keçiö-
ren Belediyesi olarak Atatürk’ün 
değerlerine sahip çıkmaya devam 
edeceklerini vurguladı. 
Yoğun ilgi gören “Türkülerle 
Atatürk” konseri, Atatürk’e olan 
bağlılığı bir kez daha göstererek 
Keçiören’de duygu dolu bir anma 
programı olarak hafızalara kazındı. 
HABER MERKEZİ

ASKİ’nin sosyal medya he-
sabından yapılan açıklamada, 
Keçiören ilçesindeki Ihlamur Va-
disi bölgesinde yapılan temizlik 
çalışmaları hakkında detaylı bilgi 
verildi. 

Paylaşımda, “Ankara Çayı’nda 
Temizlik Çalışmalarımız Devam 
Ediyor.

 Ekiplerimiz, Keçiören Ihlamur 
Vadisi’nde kapsamlı bir temiz-
lik çalışması gerçekleştirerek 
toplam 220 ton kum, çakıl ve 
teressübatı çaydan uzaklaştırdı” 
ifadelerine yer verildi. 
     ANKARA ÇAYI’NIN 

SUYUNUN AKIŞI 
YENİDEN DÜZENLENİYOR 

     ASKİ ekipleri, Ankara Çayı’nda 

yıllar içinde birikerek su akışını 
olumsuz etkileyen kum, çakıl ve 
tortu gibi atıkları titizlikle temiz-
leyerek suyun daha sağlıklı bir 
şekilde akmasını sağlamak ama-
cıyla çalışmalarını sürdürüyor. 

Ankara Çayı’nın görünümünü 
iyileştirme ve çevresel sağlığını 
koruma hedefiyle devam eden bu 
temizlik faaliyetleri, vatandaşlar 
tarafından da takdirle karşılanı-
yor. 
    Ankara Çayı’nda yapılan bu 
temizlik çalışmalarıyla, çevre kir-
liliğine karşı önemli bir adım atan 
ASKİ, başkentlilerin daha temiz 
bir çevrede yaşamasını sağlama 
hedefiyle projelerine devam edi-
yor. HABER MERKEZİ

ATATÜRK 
TÜRKÜLERLE 

ANILDI

ALTINDAĞ'DA 
GELECEĞE NEFES

Altınköy Açık Hava Müzesi’nde gerçekleşen etkinlikte 
Altındağ Belediye Başkanı Dr. Veysel Tiryaki, Altındağ’ın 
geleceğine nefes olacak bu önemli projeye ev sahipliği 
yaptı. 
     “GELECEĞE NEFES, İNSANLIĞA NEFES” 
Fidan dikim töreninde açılış konuşmasını yapan Başkan 
Tiryaki, birkaç yıl önce dikilen fidanların şimdi büyük 
ağaçlara dönüştüğüne dikkat çekti. Tiryaki, “Dikilen en 
ufak bir fidan bile geleceğe nefes, insanlığa nefes de-
mektir. Bugün burada emek veren, fidan dikimine katkıda 
bulunan herkese teşekkür ediyorum. Bu fidanların büyü-
yüp yarınlarımıza nefes olmasını diliyorum” dedi. Başkan 
Tiryaki, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 2019 
yılında başlattığı milli ağaçlandırma seferberliğine destek 

olmaktan duydukları gururu da ifade etti. Törene katılan 8 
yaşındaki Eren Aziz Dokuz, etkinliğe annesiyle geldiğini 
belirterek, “Bu ağacı dikince doğamız neşelendi, buralar 
daha yeşil oldu. Başkanımıza çok teşekkür ediyorum” 
şeklinde konuştu. Fidan dikimi için büyük heyecanla katı-
lan 70 yaşındaki Kadriye Tandoğan ise, “Fidanımı diktim, 
onu sevdim, suyunu da verdim. Doğayı çok seviyorum. 
Allah vesile olan herkesten razı olsun” diyerek duygularını 
paylaştı. 
     Etkinliğe katılanlar fidanlarını dikerek geleceğe ne-
fes olurken, çocukların neşeli sesleri Altınköy’ü çınlattı. 
Başkan Tiryaki, önümüzdeki yıllarda da ağaçlandırma 
çalışmalarına Altındağ halkıyla birlikte devam edeceklerini 
belirtti. HABER MERKEZİ

ANKARA ÇAYINDA 
BÜYÜK TEMİZLİK

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) tarafından yapılan 
yaplaşımda Genel Başkan Devlet Bahçeli’nin genel mer-
kez önüne ‘Biz Kardeşiz Ağaçları’ diktiği belirtilerek, 1 
Ekim’de başlatılan sürece dikkat çekildi.

MHP, sosyal paylaşım sitesi X hesabından MHP Lideri 
Devlet Bahçeli’nin genel merkez önüne diktiği göknar, 
sedir, ladin ağaçlarının önünde çekilmiş fotoğraflarını 
paylaştı. Paylaşımda fotoğrafların altında ise şu ifadeler 
yer aldı: “Milliyetçi Hareket Partisi Genel Başkanı Sayın 
Devlet Bahçeli’nin Milli Ağaçlandırma Günü münasebe-
tiyle 'Biz Kardeşiz Ağaçları' genel merkezin önüne dikildi. 

Cumhurbaşkanlığı Hükümet Sistemi'nin köklü bir şekilde 
Türkiye Cumhuriyeti'ni kucaklayan anlayışı ifade etmesi 
bakımından göknar yürütmeyi, sedir yargıyı, ladin yasa-
mayı tanımlamaktadır. 

Bahçeli’nin 1 Ekim'den sonra başlattığı sürecin ardın-
dan göknar, sedir, ladin eş kenar olması münasebetiyle 
vatanın hudutlarının tüm paydaşlarımızda herkese eşit, 
eş kenar üçgenin iç açılarının 60 derece olarak bilinme-
sinde, tüm milletimizin eşit hak ve hürriyete sahip olunan 
Türk üçgenin altında huzur içinde yaşaması nitelendiril-
mesi yapıldı. İHA

BAHÇELİ GENEL MERKEZ ÖNÜNE ‘BİZ 
KARDEŞİZ AĞAÇLARI’ DİKTİ
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Konser harcamalarının bütçedeki yerinin abartıl-
dığına dikkat çeken Yavaş, “Ankara halkı emin olsun; 
biz onların parasını çar çur etmeyiz. Eğer hata varsa, 
sorumlu olan cezasını çeker. Ancak bu tür iddialarla 
kamuoyunu yanlış yönlendirenlerden de özür beklemi-
yoruz, hodri meydan diyoruz. Herkes kendi bütçesiyle 
karşılaştırabilir” dedi. 
     “HARCADIĞIMIZ HER KURUŞUN

 HESABINI VERİYORUZ” 
     Belediye içerisinden bazı bilgilerin medyaya sızdı-
rıldığını belirten Yavaş, tüm iddiaları titizlikle incele-
diklerini ve hiçbir çalışanı peşinen suçlu ilan etmedik-
lerini ifade etti. Görev süresi boyunca açılan dosyaların 
çoğunu inceleme altına aldıklarını belirten Yavaş, 
“Hata yapan, bunun sonucuna katlanır. Personelimizi 
yargısız infaza tabi tutamayız. Eğer yanlış bir durum 
varsa, gereğini yaparız” şeklinde konuştu. 
      KÜLTÜR-SANAT HARCAMALARI: 

4 GÜN, 8 SANATÇI 
     Yavaş, milli bayramlarda düzenlenen konserler hak-
kında da bilgi vererek, sosyal medya ve medyada yayı-

lan “Candan Erçetin’e 80 milyon TL ödendi” iddiasının 
gerçeği yansıtmadığını açıkladı. Toplamda 94 milyon 
TL olarak belirtilen konser harcamalarının sekiz sanat-
çıya bölündüğünü ve her sanatçıya düşen ödemenin bu 
oranda hesaplandığını vurguladı. Yavaş, harcamaların 
her aşamasının şeffaf olduğunu belirtti. 
     EBRU GÜNDEŞ KONSERİNE DAİR AYRINTILAR 
     Ebru Gündeş’in konser sürecine dair detayları 
paylaşan Yavaş, TUSAŞ saldırısı sonrası konserin iptal 
edilip yeniden devam kararı alındığını ve tüm harcama-
ların ayrıntılı olarak incelendiğini belirtti. Kurulum ve 
söküm işlemlerine katılan tüm personelin kayıtlarının 
titizlikle tutulduğunu ekledi. 
     “KÜLTÜR-SANATA HARCANAN PARA, 

BELEDİYE BÜTÇESİNİN YALNIZCA BİNDE 6’SI” 
     Yavaş, kültür-sanat harcamalarının toplam bütçedeki 
payının yalnızca binde 6 olduğunu vurgulayarak, be-
lediye olarak şeffaf bir yönetim anlayışını benimsedik-
lerini belirtti. “Ankara halkının parasını en iyi şekilde 
değerlendiriyoruz” diyerek, açıklamasını sonlandırdı. 
HABER MERKEZİ

KÜLTÜR-SANAT HARCAMALARINA 

ŞEFFAF YANIT Kısa adı ABTTF, 
Batı Trakya Türk Fe-
derasyonu hizmetle-
rine aralıksız devam 
ediyor. Geçtiğimiz 
hafta  Batı Trakya 
Türk toplumuna karşı 
devletin sistematik 
ayrımcılığının örneği 
olarak isminde Türk 
kelimesi geçtiği için 
kadın dernekleri-
nin dernek kurma 
özgürlüğünün ihlal 
edildiğini aktardı, 
Batı Trakya’nın geri 
kalmışlığının bölge-
deki Türk kadınları üzerindeki 
etkilerini dile getirdiği basın 
açıklamasını okuyucularımın 
dikkatlerine sunuyorum.

Avrupa Batı Trakya Türk 
Federasyonu (ABTTF), üye-
si olduğu Avrupa Milletleri 
Federal Birliği(FUEN)’nin 30 
Ekim-1 Kasım 2024 tarihlerin-
de Atina’da düzenlediği Azınlık 
Kadınları Konferansı’na katıldı. 

FUEN üyesi İstanbul Rumla-
rı Ekümenik Federasyonu(Ec.
Fe.Con)’nun ev sahipliğinde 
“Çoklu ve Kesişimsel Eşitsizlik 
Biçimlerine Yaklaşımlar” baş-
lıklı konferansa ABTTF Ulusla-
rarası İlişkiler Direktörü Melek 
Kırmacı konuşmacı olarak 
katıldı. 

FUEN Başkan Yardımcısı 
Olivia Schubert ve ev sahibi 
Ec.Fe.Con’un Başkanı Nikolas 
Uzunoğlu’nun açış konuşmala-
rı ile başlayan etkinlik Avru-
pa’daki ulusal azınlıklara men-
sup çoğu kadın olmak üzere 
yaklaşık otuz kişiyi bir araya 
getirdi.  FUEN Azınlık Kadınları 
Projesi Koordinatörü Dr. Zora 
Popova’nın moderatörlüğünde 
katılımcılar iki gün boyunca 
kadınların karşılaştığı farklı 
eşitsizlik biçimlerini, eşitsiz-
likle mücadelede devletin ve 
kurumların rolünü, liderlik rol-
lerindeki kadınların karşılaştığı 
zorlukları ve Avrupa’daki en 
iyi uygulamaları tartıştılar. 

Devletin rolü ve kurum-
lar başlıklı oturumda ABTTF 
Uluslararası İlişkiler Direktörü 
Melek Kırmacı, Ec.Fe.Con Baş-
kanı Nikolas Uzunoğlu, Ec.Fe.
Con temsilcileri Georgia Amilia 
Voulgari ve İlay Örs Yuna-
nistan’da Batı Trakya Türk 
toplumu ile Türkiye’de Orto-
doks Rum toplumuna yönelik 
azınlık politikasında devletin 
rolünü ele aldılar. 

Bu oturumda yaptığı su-
numda Melek Kırmacı, Batı 
Trakya Türk toplumuna 
mensup kadınların sosyal ve 
kültürel gelişiminde önemli 
role sahip bir faktör olarak 
sivil toplumun öneminin altını 

çizerek bu çerçeve-
de dernek kurma 
özgürlüğünün ga-
ranti altına alınması 
gerektiğini belirtti. 
ABTTF, Rodop İli 
Türk Kadınları Kültür 
Derneği’nin 2001 
yılında kurularak 
mahkemeye yaptığı 
başvurunun isminde 
geçen Türk kelimesi 
nedeniyle reddedil-
diğini ve AİHM’ye 
yaptığı başvuru 
sürecini aktardı. 
İskeçe Türk Birliği 

ve Meriç İli Azınlık Gençlik 
Derneği ile birlikte Rodop İli 
Türk Kadınları Kültür Derne-
ği’nin AİHM’ye yaptıkları ayrı 
başvurularda mahkemenin 
Yunanistan’ın dernek kur-
ma özgürlüğünü ihlal ettiği 
hükmüne vardığını aktaran 
ABTTF, bugün Bekir Usta dava 
grubu olarak bilinen üç dava-
da Yunanistan’ın 16 yılı aşkın 
süredir kararları uygulamadı-
ğını söyledi. Bekir Usta dava 
grubunda AİHM kararları uy-
gulanmadıkça benzer sorunla-
rın devam edeceğini aktaran 
ABTTF, AİHM kararlarından 
sonra kurulan İskeçe İli Türk 
Kadınları Kültür Derneği’nin 
de adında geçen Türk kelimesi 
nedeniyle kayıt edilmediğini 
aktardı, bu durumun aslın-
da devletin Batı Trakya Türk 
toplumuna karşı sistematik 
ayrımcılığının bir sonucu oldu-
ğunu belirtti. 

İkinci olarak Batı Trakya’nın 
devletin bilinçli politikalarının 
bir sonucu olarak az gelişmiş 
olması nedeniyle işsizlik oran-
larının bölgede yüksek olup 
istihdam olanaklarının sınırlı 
olması nedeniyle dışa göç 
verdiğini aktaran ABTTF, Batı 
Trakya Türk toplumuna men-
sup erkeklerin sezonluk işler 
için yurtdışına göç ettiğini ve 
kadınların ailedeki yüklerinin 
artarak ekonomiye bağlı ikinci 
sosyal sorunlar yaşadıklarını 
söyledi. 

Üçüncü olarak ise ABTTF, 
Batı Trakya Türk toplumu-
na karşı etiketleme ve hedef 
gösterme nedeniyle Türk 
toplumuna karşı nefret söy-
leminin yaygınlaştığını belir-
terek bu durumun bölgedeki 
Türk kadınlarının izolasyonu-
nu artırdığını belirtti. ABTTF, 
dernek kurma özgürlüğünün 
engellendiği ve Türk toplu-
muna karşı genel ön yargı ve 
basmakalıp düşüncelerin Türk 
kadınların sosyal, ekonomik, 
kültürel ve kamusal yaşama 
katılımlarında bariyer oluştur-
duğunu aktardı. 

DOĞAN 
TUFAN

FUEN Azınlık Kadınları Projesi 
konferansı Atina’da düzenlendi

    

YEŞİL ALANLARA OTOMATİK 

SULAMA SİSTEMİ

Yenimahalle Belediyesi, “Milli Ağaçlandırma 
Günü” kapsamında Turgut Özal Mahallesi’ndeki 9 
Eylül Hatıra Ormanı’nda ağaç dikme töreni düzen-
ledi. Törene Yenimahalle Belediye Başkanı Fethi 
Yaşar, CHP Yenimahalle İlçe Başkanı Gökay Yıldı-
rım, belediye başkan yardımcıları, meclis üyeleri, 
muhtarlar ve mahalle sakinleri katıldı. Etkinlik kap-
samında 200 yeni ağaç toprakla buluştu. 
     OTOMATİK SULAMA SİSTEMİ İLE 

YEŞİL ALANLARA DESTEK 
     Yenimahalle Belediye Başkanı Fethi Yaşar, 
törende yaptığı konuşmada ilçedeki yeşillendirme 
çalışmalarına devam edeceklerini ve parklar ile 
ağaçlandırma alanlarında otomatik sulama sistemine 
geçeceklerini açıkladı. 

Başkan Yaşar, “Göreve geldiğimizden bu yana 
500’ün üzerinde parkımızı yeşillendirdik. Şimdi 
tüm park ve ağaçlandırma alanlarımızda otomatik 
sulama sistemini kullanarak sudan tasarruf edece-

ğiz ve yeşil alanlarımızın daha verimli sulanmasını 
sağlayacağız. Bu yıl sonunda en az 10 bin yeni ağacı 
toprakla buluşturmayı hedefliyoruz” dedi. 
     YEŞİL ALANLAR RANTA AÇILMADI, 

YENİMAHALLE YEŞİLLENDİRİLİYOR 
     Yenimahalle’de yeşil alanların korunmasına bü-
yük önem verdiklerini belirten Başkan Yaşar, ilçede 
metrekare başına düşen yeşil alan miktarının en 
yüksek seviyelerde olduğunu vurguladı.

 “Ankara’nın zorlu iklim koşullarında ağaç yetiş-
tirmek kolay değil, ancak Yenimahalle’yi daha yeşil 
bir geleceğe taşımak için kararlıyız. 16 yıldır yeşil 
alanlarımızı ranta açmadık; vatandaşlarımız ve be-
lediye olarak biz bu alanlara sahip çıkacağız,” diye 
konuştu. 
     Yenimahalle Belediyesi’nin çevre dostu projeleri 
ve otomatik sulama sistemi ile yeşil alanlarda sürdü-
rülebilir bir sulama sağlayarak su tasarrufuna katkı 
sunacağı belirtiliyor. HABER MERKEZİ
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Projenin ihale süreci hakkında 
mahalle halkını bilgilendiren Başkan 
Demircioğlu’na, Belediye Başkan 
Yardımcısı Mehmet Yaman da eşlik 
etti. 
     İÇME SUYU PROJESİ 

HAKKINDA BİLGİLENDİRME 
     Başkan Demircioğlu, mahalle sa-
kinleriyle gerçekleştirdiği toplantıda 
içme suyu altyapısı üzerine detaylı 
açıklamalarda bulundu. 

Proje hakkında karşılıklı fikir alış-

verişi yaparak halkın sorularını yanıt-
layan Başkan, içme suyu projesinin 
kapsamı ve ihale sürecinin aşamaları 
hakkında mahalleliye kapsamlı bilgi 
verdi. 
    EGO OTOBÜS GÜZERGAHLARI 

KONUSUNDA BİLGİLENDİRME 
     Toplantıda ayrıca EGO otobüsle-
rinin işleyişi ve güzergahları konu-
sunda vatandaşlardan gelen soru-
ları yanıtlayan Başkan Demircioğlu, 
belediye olarak ulaşım konusunda 

da vatandaşların taleplerini dikkate 
alacaklarını ifade etti. 

Sinanlı Mahallesi sakinlerinin 
ulaşım konusundaki ihtiyaçlarını 
karşılamak için gereken adımların 
atılacağını belirtti. 
     Sinanlı Mahallesi’nde gerçekleşen 
toplantı, mahalle sakinleri tarafından 
memnuniyetle karşılanırken, Başkan 
Demircioğlu mahalle halkına yakın 
bir hizmet sunmaya devam edecekle-
rini vurguladı. HABER MERKEZİ

HAFIZ ÖĞRENCİLERE ÜMMET BİLİNCİ

VATANDAŞIN 
SORUNLARINI 

DİNLEDİ

Etkinlikte konuşma 
yapan Mamak Belediye 
Başkanı Veli Gündüz Şahin, 
ağaç dikmenin geleceğe ne-
fes olduğunu vurguladı. 

Küçük çocukları işaret 
ederek, “Esas fidanlar yanı-
mızda. Onlar, ülkemize ve 
milletimize faydalı insanlar 
olarak yetişecek,” dedi. 

Başkan Şahin, Atatürk’ün 
bağımsız bir vatan bıraktığı-
nı hatırlatarak, “Bugün bura-
da diktiğimiz her fidan, bu 
ülkeye duyduğumuz sevgi 
ve sorumluluğun simgesidir. 
Çocuklarımıza daha yeşil ve 
yaşanabilir bir gelecek bıra-

kıyoruz,” ifadelerini kullandı. 
     “BU AĞAÇLAR 

GELECEK 
KUŞAKLARA EMANET” 

     Mamak Kaymakamı Ali 
Sırmalı, ağaç dikme etkin-
liğine katılmaktan duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek, 
“Bu alanı ağaçlandırarak 
geleceğe güzel bir miras 
bırakıyoruz. 

Amacımız Mamak’ı millet 
bahçeleri, parkları, lavanta 
bahçeleri ve ekolojik köyü 
ile daha yaşanabilir hale 
getirmektir,” dedi. 

Kaymakam Sırmalı, 
dikilen fidanların gelecek 

kuşaklara emanet olduğunu 
vurguladı. 
     “AĞAÇ DİKMEK 

DOĞAYI 
KORUMAK İÇİN
 İLK ADIM” 

     Mamak İlçe Tarım Müdü-
rü Alper Dündar ise, “Bugün 
diktiğimiz fidanlar, gelecek-
te bir orman olacak. 

Ağaçlandırma; toprak 
erozyonuyla mücadele, iklim 
değişikliği ve su kaynakla-
rının korunması için önemli 
bir adımdır,” dedi ve etkinli-
ğe katılan herkese teşekkür 
etti. Mamak Müftüsü Celil 
Karaca’nın dualarıyla başla-

yan ağaç dikim etkinliğinde, 
Mamak Belediye Başkanı 
Şahin, vatandaşlarla birlik-
te çam fidanlarını toprakla 
buluşturdu. Etkinliğe katılan 
her yaştan Mamaklı, doğaya 
ve çevreye duydukları bağ-
lılığı gösterirken, Mamak 
Belediyesi Kent Orkestrası 
Bando Takımı’nın şarkı ve 
marşlarıyla etkinlik coşkuyla 
tamamlandı. 

Mamak, geleceğe nefes 
olacak bu anlamlı etkinlikle 
doğaya katkıda bulunarak 
yeşil bir gelecek için önemli 
bir adım attı. 

HABER MERKEZİ

DOĞAYI KORUMAK İÇİN 
İLK ADIMI ATTILAR

Ankara'nın Yenimahalle ilçesin-
de alacak verecek yüzünden çıkan 
kavgada 1 kişi hayatını kaybetti, 1 
kişi ise yaralandı.

Olay, Yenimahalle ilçesi Turgut 
Özal Mahallesi'ndeki bir plazada 
meydana geldi. Edinilen bilgilere 
göre, alacak verecek yüzünden 
plazaya gelen Ahmet İ. ve Fatih T. 
ile husumetli olan Hasan Hüseyin 
Y. arasında tartışma çıktı. İddialara 
göre, çıkan kavga sırasında Hasan 
Hüseyin Y., plazaya gelen iki kişinin 

üzerindeki silahı ele geçirerek ateş-
ledi. Ahmet İ. ve Fatih T. yaralandı. 
Çevredekilerin ihbarı ile olay yerine 
çok sayıda sağlık ve polis ekibi 
geldi. Sağlık ekiplerince yapılan 
müdahalelerin ardından Ahmet 
İ.'nin olay yerinde hayatını kaybet-
tiği tespit edilirken, Fatih T.'nin ise 
Yenimahalle Devlet Hastanesi'ne 
sevk edildiği öğrenildi. Olayla ilgili 
inceleme başlatan polis ekipleri, 
kaçan şüphelinin yakalanması için 
çalışma başlattı. İHA

ANKARA'DA SİLAHLI 
KAVGA 1 ÖLÜ, 1 YARALI

Eski Cumhuriyet Halk Partisi 
Genel Başkanı ve Türkiye Büyük 
Millet Meclisi’nin 20. Başkanı 
Hikmet Çetin, Keçiören Belediye-
si’ni ziyaret etti. Keçiören Bele-
diye Başkanı Mesut Özarslan, bu 
anlamlı ziyareti duyurarak, Hikmet 
Çetin'in tecrübelerinin ve öneri-
lerinin yerel yönetim için büyük 
bir motivasyon kaynağı olduğunu 
ifade etti. 
     “TECRÜBELER KEÇİÖREN’E 

YOL GÖSTERİYOR” 
     Başkan Özarslan, Hikmet 
Çetin'in ziyaretinde Keçiören'de 
yapılabilecek projelere dair fikir-
lerini paylaştığını ve bu önerilerin 
ilçenin geleceği için değerli bir 

yol gösterici olduğunu belirtti. 
Özarslan, “Bu ziyaret bizler için 
büyük bir onur olmanın yanı sıra, 
yerel yönetim çalışmalarımız için 
motivasyon kaynağı olmuştur,” 
dedi. 
     KEÇİÖREN’İN KALKINMA 

HEDEFLERİNE IŞIK TUTUYOR 
    Hikmet Çetin’in paylaştığı 
tecrübelerin Keçiören'in kalkınma 
hedeflerine yönelik projelere ışık 
tuttuğunu ifade eden Özarslan, 
Çetin’e teşekkürlerini iletti.

 Başkan Özarslan, bu ziyare-
tin Keçiören’in gelişimine katkı 
sağlayacak projelerin şekillenme-
sine yardımcı olduğunu vurguladı. 
HABER MERKEZİ

ÇETİN’İN TECRÜBELERİ 
KEÇİÖREN’E IŞIK TUTUYOR

Polatlı Müftülüğü Gençlik Koordinatörü Vaiz Tuğba 
Liman Akbuğa, Polatlı Kız Kur'an Kursu’nda hafızlık eği-
timi gören öğrencilerle anlamlı bir programda buluştu.   

Ümmet bilincini pekiştirmek ve kardeşlik duygu-
sunu güçlendirmek amacıyla düzenlenen etkinlikte, 
Filistin’e özel bir sohbet oturumu gerçekleştirilirken 
mazlum coğrafyalar için dualar edildi. 
     FİLİSTİN'E DESTEK VE ÜMMET 

BİLİNCİ İÇİN ÖZEL SOHBET 
     Vaiz Tuğba Liman Akbuğa, öğrencilere Filistin'in ve 
ümmet bilincinin önemini hatırlatan ikramlar sundu ve 
İslam coğrafyasındaki kardeşlik, birlik ve dayanışma 
ruhu üzerine anlamlı bir sohbet gerçekleştirdi. Akbuğa, 
ümmetin sadece kültürel bir paylaşımdan ibaret olma-
dığını, mazlumlara destek olmayı ve kardeşlik bağları-
nı sürdürmeyi içerdiğini vurguladı. 
     TOPLU DUA İLE MAZLUM 

COĞRAFYALARA DESTEK MESAJI 
     Program sonunda, başta Filistin olmak üzere tüm 
mazlum coğrafyalar için topluca dua edildi. 

Polatlı Müftülüğü, genç nesillere ümmet bilincini 
kazandırma hedefinde bu tür etkinliklerin devam ede-
ceğini açıkladı. Müftülüğün hafız öğrencileri ümmet 
bilinciyle destekleme çabaları, öğrenci velileri tarafın-
dan da memnuniyetle karşılandı. HABER MERKEZİ

Ankara’nın Pursaklar ilçesinde 
kaymakamlık görevine atanan Üze-
yir Aziz Özeren, 12 Kasım itibarıyla 
resmen göreve başladı. Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
3 Kasım 2024 tarihinde Resmi Ga-
zete’de yayımlanan kararı doğrultu-
sunda Pursaklar Kaymakamlığı’na 
atanan Özeren, ilçedeki vatandaş-
lar ve kamu çalışanları tarafından 
memnuniyetle karşılandı. 
     HALKLA İŞ BİRLİĞİ VE 

ÖNCELİKLİ PROJELER 
Pursaklar Kaymakamlığı'nın resmi 
sosyal medya hesabından yapılan 
duyuruda, "Kaymakamımız Üzeyir 
Aziz Özeren görevine başladı" ifa-
deleri yer alarak, ilçede Özeren’in 
göreve başladığı bilgisi kamuo-
yuyla paylaşıldı. Daha önce İçişleri 
Bakanlığı İller İdaresi Genel Mü-
dürlüğü’nde Genel Müdür Yardım-
cısı olarak görev yapan Özeren, 
Pursaklar’da öncelikli projeler ve 
halkla iş birliği vurgusuyla çalışma-
larına başladı. 
    ESKİ KAYMAKAM ESENGÜL 

KORKMAZ ÇİÇEKLİ 
KARAMAN VALİ 
YARDIMCISI OLDU 

     Özeren’in göreve başlamasıyla 

Pursaklar’ın eski kaymakamı Esen-
gül Korkmaz Çiçekli, Karaman Vali 
Yardımcılığı görevine atandı. 

Pursaklar’da kaymakamlık 
görevini devralan Üzeyir Aziz Öze-
ren’in, ilçede kamu hizmetlerinin 
iyileştirilmesi ve halkla güçlü bir 
diyalog geliştirilmesi için yeni pro-
jeler üzerinde çalışacağı belirtildi. 
HABER MERKEZİ

PURSAKLAR’A 
YENİ KAYMAKAM


